
          
REPUBLIKA HRVATSKA                                                    
DUBROVAČKO-NERETVANSKA  
ŽUPANIJA 
OPĆINA TRPANJ 
OPĆINSKO VIJEĆE         
 

KLASA: 023-01/22-02/13                                   
URBROJ: 2117-07/24-01-01 
 
Trpanj, 14. listopada 2024. 
 

                                                           Z A P I S N I K                       
                                       sa 14. (četrnaeste)  sjednice Općinskog vijeća 
                                               O P Ć I N E   T R P A N J 
 

 

Mjesto održavanja: Sportska dvorana OŠ Trpanj 
Datum održavanja:   14.listopada 2024. g. 
Vrijeme održavanja: od  18,00 h do 19,30 h 
 

Predsjednik Općinskog Vijeća Ivan Veić (u daljnjem tekstu : predsjednik) pozdravlja i utvrđuje da 
su sjednici Općinskog Vijeća ( u daljnjem tekstu : Vijeće) 
 

NAZOČNI : Ivan Veić, Tonči Jelaš, Andrija Nedoh i Ivo Žegura 
IZOČNI: Josip Nesanović, Laura Butirić, Antonija Mirko 
OSTALI NAZOČNI: Jakša Franković, općinski načelnik u daljnjem tekstu (načelnik) i Ante 
Miloslavić, direktor Izvor Orah d.o.o. 
 
Predsjednik Vijeća predlaže slijedeći 
 

 

           DNEVNI RED 
1. Aktualni sat 
2. Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice općinskog vijeća 
3. Informacija o stanju projekta izvođenja radova rekonstrukcije i opremanja poslovne zgrade 
javne namjene u Trpnju – nastavak radova 
4. Donošenje Odluke o kreditnom zaduženju 
5. Donošenje Izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Trpanj za 2023. g 
6. Izvještaj o izvršenju Programa komunalne infrastrukture u 2023. g 
7. Izvještaj o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u 2023.g 
8. Donošenje Odluke o financiranju političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u 
Općinskom vijeću Općine Trpanj u 2024.g 
9. Donošenje Plana upravljanja pomorskim dobrom 
 
Nakon provedenog glasovanja dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 
Ad.1.) Aktualni sat 
 
Načelnik uvodno upoznaje kako je u DVD-u Trpanj uposlen novi djelatnik, Ante Vuković koji je 



poslan u Osijek na obuku nakon koje bi preuzeo posao zamjenika zapovjednika DVD—a, te bi se  
na taj način rasteretio zapovijednik  Oliver Ivandić. 
Nadalje načelnik upoznaje kako će se temeljem Zakona u dogledno vrijeme promijeniti status 
mnogih poduzeća, pa tako i našeg poduzeća Izvor orah d.o.o., jer se prelazi u jedinstveni sustav. 
Europska unija će financirati samo ujedinjene - veće organizacije, a male organizacije poput naše će 
nestati. 
Sve male organizacije će u veliku -  novu organizaciju unijeti svu svoju infrastrukturu, ali postoji i 
neprocijenjena imovina koju je potrebno procijeniti. Cilj je da se do nove godine napravi spajanje, 
sve male organizacije nestaju i idu u jednu veliku organizaciju. Zakon je definirao da naselja koja 
isporučuje 500 000 kubika vode imaju svoju podružnicu, a ostale ( manje)  će biti poslovne jedinice. 
Ivo Žegura ističe problem vodoopskrbe Dube Pelješke koja je u sve većim problemima po tom 
pitanju. 
Načelnik ističe da će se do nove godine sačiniti ugovori i društveni Sporazum koji će se predočiti 
Općinskom vijeću na uvid. 
Direktorica Keti Šundrica će se moći odlučiti hoće li prijeći u novoformiranu organizaciju ili će 
ostati na radnom mjestu u Komunalno Trpanj d.o.o. 
Što se tiče otpada, načelnik upoznaje kako smo zajedno sa Općinom Orebić izgubili pravo 
deponiranja komunalnog otpada u Zadru (općina Polača).  Alternativa je bila Neum, koji se pobunio 
oko toga, te smo prešli na deponiju Otočac što nikako nije dugoročno rješenje, daleko je i 
financijski neprihvatljivo. U Pločama se deponija sanirala, a obećanje da će i nas primiti je izigrano. 
Riješenje se traži, da će biti lako neće, ali trud se ulaže i nadamo se optimalnom rješenju. 
Nadalje načelnik upoznaje kako sutra započinje geodetska izmjera (prijava gradilišta) za sanaciju 
parkirališta na zaobilaznici (kod ob. kuće Dujmović). Od sredstava dobivenih temeljem natječaja od 
Ministarstva gospodarstva, Uprave za otoke, u ovoj fazi završit će se pripremni radovi, potporni 
zidovi i pasice, a u drugoj fazi ćemo kandidirati projekt istom ministarstvu, te završiti radove asfalta 
i signalizacije - crte i prometni znakovi. 
Ivo Žegura upoznaje kako bi bilo potrebno kandidirati i sanaciju ceste prema Crkvi i groblju  u 
Donjoj vrućici. 
Nadalje Ivo Žegura upoznaje kako se razmatra i sanacija crkve Sv. Mare koja je u jako lošem stanju, 
te pita može li se od Uprave za otoke tražiti financijska pomoć tj. javiti se na njihov natječaj. 
Načelnik odgovara kako za tu namjenu Uprava za otoke ne raspisuje natječaje, te takve sanacije 
(sakralnih objekata) ne financira. 
Tonči Jelaš predlaže da se na narednu sjednicu općinskog vijeće pozove direktorica turističke 
zajednice  koja bi trebala biti na svakoj sjednici Općinskog vijeća. Smatra da je već sada vrijeme za 
razmatranje  i pripremu turističke sezone 2025. 
Ivo Žegura podržava prijedlog i dodaje kako još uvijek ima turista mada je mjesec listopad, turisti 
se raspituju o mogućnosti sudjelovanja u branju maslina itd.. Smatra da ponudu imamo ali treba je 
osmisliti na pravi način i pružiti gostima ukoliko je moguće, a jest, cjelogodišnji razlog dolaska i 
posjeta našem kraju. 
Andrija Nedoh iznosi problematiku oko gradnje kuće Ante Vukasovića u Gornjoj Vrućici, te traži 
pojašnjenje problema nemogućnosti nastavka gradnje navedene obiteljske kuće. 
Načelnik pojašnjava kako je za nastavak radova od Ministarstva uređenja, gradnje i državne 
imovine potrebno ishoditi potvrdu kako je izgradnja tog objekta u suglasnosti s Prostornim planom 
Općine Trpanj. Dodaje kako Ante Vukasović nije jedini koji čeka navedenu suglasnost. Radimo na 
tome da se suglasnost na prostorni plan dobije što prije. 
Andrija Nedoh predlaže da se sazove jedna tematska sjednica, da se na nju pozovu i ostali žitelji 
općine, da daju svoje prijedloge vezano za unaprijeđenje mjesta i općine. Demografski loše stojimo 
i nešto se mora poduzeti. 
 
Ad.2.) Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice općinskog vijeća 
 
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći 



ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se usvaja zapisnik sa 13. sjednice Općinskog vijeća. 
 
Ad.3.) Informacija o stanju projekta izvođenja radova rekonstrukcije i opremanja poslovne 
zgrade javne namjene u Trpnju – nastavak radova 
Načelnik upoznaje  kako je nakon ponovno provedenog natječaja za izvođenje radova 
rekonstrukcije i opremanja poslovne zgrade javne namjene u Trpnju odabrana tvrtka Capitalis d.o.o. 
iz Dubrovnika. Ukupna cijena izvođenja navedenih radova (s PDV-om) po prihvaćenoj ponudi je 
723 334,12 Eur-a. Od Agencije za plaćanje koja nas financira dobili smo odobrenje za završetak 
radova do 30. lipnja 2025. g. 
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se daje potpora nastavku izvođenju radova na  rekonstrukciji i opremanju poslovne 
zgrade javne namjene u Trpnju po odabranom izvođaču-Capitalis d.o.o.. 
 
Ad.4.) Donošenje Odluke o kreditnom zaduženju 
 
Načelnik uvodno obrazlaže Odluku ističući kako je došlo do poskupljenja kredita koji je u odnosu 
na prethodni poskupio tako da bi sada, po novim bankovnim uvjetima, visina dugoročnog 
investicijskog kredita iznosila 467.184,29 Eura,a za produljenje roka korištenja  dugoročnog kredita 
odobrenog za financiranje rekonstrukcije i opremanja poslovne građevine javne namjne u Trpnju 
( planirano u proračunu za 2024.)  
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se donosi Odluka o kreditnom zaduženju. 
 
Ad.5.) Donošenje Izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Trpanj za 2023. g 
 
Načelnik pojašnjava stavke općeg i posebnog dijela izvještaja o izvršenju proračuna, napominjući  
da je vijećnicima dostavljeno i obrazloženje Izvještaja. 
Nakon kraće rasprave donesen je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se donosi Izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Trpanj za 2023. g. 
 
Ad.6.) Izvještaj o izvršenju Programa komunalne infrastrukture u 2023. g 
 
Načelnik uvodno pojašnjava Program ističući kako je ove godine ostvareno u okviru planiranog 
kako za održavanje nerazvrstanih cesta, preko održavana čistoće javnih površina  i javne rasvjete. 
Nakon kraće rasprave donesen je slijedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se usvaja izvještaj Programa komunalne infrastrukture u 2023. g. 
 
Ad.7.)  Izvještaj o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u 2023.g 
 
Načelnik uvodno pojašnjava stavke Odluke ističući kako je ostvareno u skladu s planiranim kako po 
osnovi izgradnje ( modernizacije ) javne rasvjete tako i javnih površina ( parking), te da su izvori 
financiranja opći prihodi i primitci, komunalni doprinos i višak prihoda iz prethodnih godina. 
Nakon provedenog glasovanja donesen je slijedeći 



 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se usvaja Izvještaj o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture u 2023. 
god. 
 
Ad.8.) Donošenje Odluke o financiranju političkih stranaka i nezavisnih vijećnika 
zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Trpanj u 2024.g 
 
Nakon kratke diskusije provedeno je glasovanje, te jedonesen slijedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se donosi odluka o financiranju političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih 
u Općinskom vijeću Općine Trpanj u 2024.g 
 
Ad.9.) Donošenje Plana upravljanja pomorskim dobrom 
 
Načelnik uvodno pojašnjava predloženi Plan ističući bitne stavke koje se tiču Plana davanja dozvola 
na pomorskom dobru te uvjetima za njihovo izdavanje. 
Nakon kraće diskusije provedeno je glasovanje te je donesen  slijedeći 
 
ZAKLJUČAK: 
Jednoglasno se donosi Plan upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Trpanj za period od 
2024. - 2028. g. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,30 h 
 
 
 Zapisnik sastavila:     Predsjednik Općinskog vijeća: 
 Ivana Jelaš v.r.      Ivan Veić v.r. 
 
 
 
 


